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Bij brief van 3 januari 2019, ingekomen op 4 januari 2019, heeft u namens de 

VVD fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Deelt het college van GS onze mening dat het resultaat na meer dan een 
jaar uitwerking erg summier is omdat we nog niet veel verder zijn dan een 
procesaanpak en een voornemen om een informatie bijeenkomst te gaan 
organiseren? 
Antwoord: Nee. De verduurzaming van het provinciehuis vraagt om een zeer 

zorgvuldige aanpak, omdat het gaat om belangrijk cultuurhistorisch erfgoed 

en een monumentaal pand. We zoeken naar een in het oog springend 

ontwerp, dat tegelijkertijd recht doet aan de cultuurhistorische waarde van ons 

provinciehuis en de beeldtaal van de architect Maaskant. Daar komt bij dat 

een deel van de directe omgeving zoals de vijver geen eigendom is van de 

provincie. We hebben in het afgelopen jaar veelvuldig afstemming gehad met 

partijen als gemeente, commissie ruimtelijke kwaliteit en de erven van 

Maaskant. Dit zorgvuldige proces van afstemming aan de voorkant kost tijd, 

maar levert vooral ook tijdwinst op in een later stadium van het project. 

 

2. Bent U met ons van mening dat de 'simpele' uitwerking van een motie over 
ons eigen huis als E-Catcher, zich met meer snelheid moet voltrekken om 
geloofwaardig te blijven, zeker als we deze snelheid wel verwachten van de 
Brabantse burgers en bedrijven in de energie-agenda? 
Antwoord: Nee. Zie ons antwoord op vraag 1.  
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3. Kunt U zich vinden in onze suggestie om het idee van het Provinciehuis als 
E-catcher beter stop te zetten, gezien de ervaren complexiteit en daarmee de 
inzet van de ambtelijke capaciteit en overige partners te richten op relevante 
projecten met zichtbare resultaten in 2019. 
Antwoord: Nee. Het idee van het provinciehuis als E-catcher biedt een mooie 

kans om te laten zien dat energiebesparende en –opwekkende maatregelen 

ook toegepast kunnen worden bij een ingewikkeld gebouw als de onze. Deze 

kans willen we graag benutten. Op die manier blijven we geloofwaardig door 

juist het goede voorbeeld te geven dat bijvoorbeeld de monumentale status 

van een gebouw geen reden hoeft te zijn om niet te verduurzamen.  

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


